

To reinforcement, our **Department HSQE** at the Jade Weser Airport we are looking for a committed Person (m/f/i) as follows:

**Job title:** We are looking for someone enthusiastic, well organized with the ability to support the ground running for this position in a growing and successful helicopter operations organization based in Sande.

The successful applicant will be support the HSQE (Health, Safety, Quality and Environment department /DIN EN ISO 9001, 14001 and BS-OHSAS 18001) to ensure health and safety, quality and environmental compliance.

**Main task: HSQE**

- Maintaining and administrating compliance records, management systems and processes for recording and coordinating HSQE
- Completing customer approvals including PQQ's (Pre- Qualification Questionnaire) and Tender documentation.
- Completing site inspections and ongoing reviews.
- Provide support and advice to teams and ensure that risks are identified and controlled and HSE legislation, industry best practice and guidance are complied with.
- Auditing files and paperwork to ensure compliance with various accreditations held by the company.
- Preparation for the changeover from BS-OHSAS 18001 to ISO 45001:2018
- Preparation and organisation customer audits

**The following qualifications are required:**

**a) Education:** Qualifications in DIN EN ISO 9001, 14001 and BS-OHSAS 18001

**b) Skills:** Deep knowledge of DIN EN ISO 9001, 14001 and BS-OHSAS 18001

**c) Experience:** QM, HSQE, ISO Administration: 2 years (Required)

**d) Others:** Very good knowledge of German and English (written and spoken)  
Computer literacy in Word, Power point and Excel is essential  
Team skills

Please send your CV to: [career@wiking-helikopter.de](mailto:career@wiking-helikopter.de)

WIKING Helikopter Service GmbH  
JadeWeserAirport  
26452 Sande-Mariensiel  
Tel.: +49 4421 299 207

Zur Verstärkung unserer **Abteilung HSQE** am Standort Jade Weser Airport suchen wir zum nächstmöglichen Termin einen engagierten Mitarbeiter (m/w/d) wie folgt:

**Stellenbezeichnung:** Wir suchen Jemanden, der enthusiastisch und gut organisiert ist, um den laufenden Betrieb für diese Position in einer wachsenden und erfolgreichen Hubschrauber Betriebsorganisation mit Sitz in Sande erfolgreich zu unterstützen.

Der erfolgreiche Bewerber wird die HSQE Abteilung (Health, Safety, Quality and Environment/ DIN EN ISO 9001, 14001 und BS-OHSAS 18001) unterstützen, um die Einhaltung von Gesundheit und Sicherheit, Qualität und Umwelt zu gewährleisten.

**Hauptaufgabe:** HSQE

- Aufrechterhaltung und Verwaltung von HSQE Compliance-Datensätzen, Managementsystemen sowie von Prozessen zur Erfassung und Koordination.
- Abschluss von Kundenfreigaben einschließlich PQQ's (Pre- Qualification Questions) und Ausschreibungsunterlagen
- Durchführung von Audits vor Ort und laufende Überprüfungen
- Unterstützung und Beratung von Teams sowie Sicherstellung und Kontrolle der Risikoerkennung und –beurteilung. Kontrolle der HSE-Gesetzgebung um bewährte Verfahren und Leitlinien der Branche einzuhalten.
- Auditierung von Dokumenten und Unterlagen, um die Einhaltung verschiedener Akkreditierungen sicherzustellen.
- Vorbereitung der Umstellung von BS-OHSAS 18001 auf ISO 45001:2018
- Vorbereitung und Organisation von Kundenaudits

**Folgende Qualifikationen sollten vorliegen:**

**a) Ausbildung:** Qualifikation in Bezug auf DIN EN ISO 9001, 14001 und BS-OHSAS 18001

**b) Besondere Kenntnisse:** Kenntnisse im Bereich DIN EN ISO 9001, 14001 und BS-OHSAS 18001

**c) Berufserfahrung:** QM, HSQE, ISO Administration: 2 Jahre

**d) Sonstiges:** Sehr gute Deutsch- und Englischkenntnisse (Wort und Schrift)  
Computer Kenntnisse Word, Power Point und Excel sind Voraussetzung, Teamfähigkeit

Ihre aussagekräftige Bewerbung richten Sie bitte an unser Personalbüro unter:  
[carreer@wiking-helikopter.de](mailto:carreer@wiking-helikopter.de)

WIKING Helikopter Service GmbH  
Jade Weser Airport  
26452 Sande-Mariensiel  
Tel.: +49 4421 299 207